
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 22 stycznia 2019 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 22 stycznia 2019 roku w 
Sali posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kapała Marek  
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Ochman-Szyguła Róża 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa 
Mieszkaniec gminy – Edward Błaszczyk i Krystian Świerc  
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego  na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2019 -2023. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia 
udzielone w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 
gminy w zakresie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019 – 2023 (MP z 2018 r. poz. 1007). 

4. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019 – 2023. 

5. Projekt uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielania bonifikat od opłat z 
tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 
własność Gminy Krupski Młyn zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności tych gruntów. 

6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina 
Krupski Młyn.  



7. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy. 
8. Sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku.  
Radny Adam Łuć wnioskował, aby w pkt 5 porządku posiedzenia komisji rozpatrzyć 
przedstawiony radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty 
osobom fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub 
lokali lub spółdzielniom mieszkaniowym od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania  wieczystego w prawo własności nieruchomości, który przewiduje bonifikatę w 
wysokości 98 %.  
Wniosek został przyjęty przez aklamację. 
Nikt inny nie wniósł uwag do porządku posiedzenia, zatem zmieniony porządek posiedzenia 
przedstawia się następująco:     

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego  na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2019 -2023. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia 
udzielone w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 
gminy w zakresie wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2019 – 2023 (MP z 2018 r. poz. 1007). 

4. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019 – 2023. 

5. 1. Projekt uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielania bonifikat od opłat z 
tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 
własność Gminy Krupski Młyn zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności tych gruntów. 

5.2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty osobom 
fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali lub 
spółdzielniom mieszkaniowym od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania  wieczystego w prawo własności nieruchomości 
6. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina 

Krupski Młyn.  
7. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy. 
8. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok. 
Wójt Gminy – Franciszek Sufa przedstawił informację na temat projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 
przeciwdziałania narkomanii na 2019 rok. 
Adam Łuć przypomniał wniosek mieszkańców, który dotyczył zmian godzin sprzedaży 
napojów alkoholowych w sklepie delikatesy 24 przy ul. Tarnogórskiej, w związku ze 
spożywaniem napojów alkoholowych w obrębie sklepu, w centrum miejscowości.  



Wójt Gminy wyjaśnłi, że planuje zorganizować spotkanie z właścicielem placówki handlowej i 
przedstawić wnioski zgłaszane przez mieszkańców. Przypomniał, że wszyscy mieszkańcy 
zobowiązani są do troski o wizerunek gminy, szczególnie w centrum miejscowości. Dodał, że 
zarówno Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja ds. 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powinny współdziałać w celu opracowania 
konkretnych działań. Prosił o reakcje wobec nieprawidłowości oraz wyjaśnił, że dobrze 
byłoby wypracować jednolite stanowisko w tej sprawie.  
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią, postanowiły 
pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały.   
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego  na zakup posiłku lub 
żywności dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019 -2023. 
Wójt Gminy – Franciszek Sufa omówił uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 
w formie świadczenia pieniężnego na zakupu posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023.  
Bogdan Huczko prosił o informacje ile osób korzysta programu i w jakim wieku są to osoby. 
Komisje po zapoznaniu się z treścią uchwały, postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt 
przedstawionej uchwały.  
  
Ad. 3. 
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia udzielone w 
formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gminy w zakresie 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (MP z 
2018 r. poz. 1007). 
Wójt Gminy – Franciszek Sufa omówił zapisy zawarte w projekcie do uchwały.  
Po wysłuchaniu oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, członkowie Komisji Rady 
Gminy postanowili pozytywnie go zaopiniować.  
  
Ad. 4. 
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2019 – 2023. 
Wójt Gminy zapoznał obecnych z projektem uchwały w sprawie ustanowienia programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na ta 2019 -  2023. 
Po wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały członkowie 
Komisji Rady Gminy postanowili pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 5. 
Projekt uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy 
Krupski Młyn zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 
Wójt poinformował, że w związku z wejściem w życie zapisów ustawy o przekształceniu 
prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 



własności tych gruntów, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rady Gminy może ustalić 
wysokość i warunki bonifikat dot. przekształcenia prawa użytkowania. Projekt został 
przygotowany w oparciu o obowiązujące przepisy. Bonifikata ustalona została w wysokości 
60 % ponieważ: 1. Opłata za użytkownie wieczyste jest bardzo niska; 2. Gmina Krupski Młyn 
jest małą wiejską gminą i skala opłata jest bardzo niewielka. Podkreślił, że opłaty te stanowią 
również dochód budżetu gminy i należy o tym pamiętać.  
Adam Łuć wnioskował, aby Rada Gminy przedyskutowała treść projektu uchwały, który 

zgodny jest  z oczekiwaniami mieszkańców. Zaproponowana bonifikata (98%) jest wyższa niż 

w projekcie uchwały przedstawionym przez Wójta Gminy. Podkreślał, że w uchwale brakuje 

zapisów o nieruchomościach stanowiących własność Skarbu Państwa. Apelował o podjęcie 

uchwały o zaproponowanej treści. Radni po przeprowadzeniu dyskusji rozważyli propozycję 

bonifikat, które odpowiednio winny wynosić: zamiast 50 % - 65 %; zamiast 40 % - 55 %; 

zamiast 30% - 45 %; zamiast 20 % - 35 % i zamiast 10 % - 25 %.  

Alicja Ziaja prosiła o informację jakiej wielkości są to dochody do budżetu. Wójt 
poinformował, że szczegółową informację przekaże na najbliższej sesji.  
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina 
Krupski Młyn.  
Wójt – Franciszek Sufa poinformował o wniosku mieszkańców Krupskiego Młyna dot. 
nadania nazwy ulicy oraz omówił projekt uchwały.  
Artur Dawydzik zaproponował, aby zastanowić się nad kompleksową zmianą nazwy ulic w 
całej gminie.  
Wójt Gminy powiedział, że chciałby aby w najbliższym czasie żeby gmina Krupski Młyn 
zaistniała w mediach społecznościowych, co z pewnością pozwoli na szybszą komunikację z 
mieszkańcami gminy.  
Po przeprowadzonej dyskusji i wysłuchaniu uzasadnienia oraz zapoznaniu się z treścią 
projektu uchwały członkowie Komisji Rady postanowili pozytywnie go zaopiniować. 
   
Ad. 7.  
Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy. 
Wójt Gminy przypomniał, że w grudniu 2018 roku wpłynęło do urzędu pismo, które 
dotyczyło odwołania od decyzji rekrutacyjnej komisji konkursowej. Zostało ono skierowane 
do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu rozpoznania sprawy.  
Przewodnicząca Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji – Jolanta Michałek przedstawiła 
obecnym sprawozdanie z pracy komisji a członkowie komisji po wysłuchaniu uzasadnienia 
oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały postanowili podjąć decyzję dot. projektu 
uchwały podczas najbliższej sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 8.  
Sprawy bieżące.  

1. Bogdan Huczko: 
a) zaproponował rozważenie zmiany sposobu głosowania podczas sesji Rady Gminy, tzn. 
oprócz korzystania z elektronicznego systemu głosowania wprowadzić obowiązek głosowania 
przez podniesienie ręki; 
b) w związku z trudnymi warunkami drogowymi zaproponował aby dopracować organizację 

pracy osób dbających o bezpieczeństwo na terenie gminy; 



2. Radni zgłaszali wnioski dotyczące odśnieżania terenu gminy, natomiast Wójt Gminy wyjaśnił 
jaka jest organizacja pracy przy odśnieżaniu oraz  jak trudna jest praca przy ograniczonych 
środkach finansowych, niesprawnym sprzęcie i przy tak niewielkiej liczbie osób obsługujących 
teren gminy. Wyraził zadowolenie z pracy osób, które porządkowały teren gminy i prosił o 
zrozumienie, jednocześnie zachęcał do działania i pomocy wszystkich mieszkańców.  

3. Jacek Kiszkis podziękował za wyfrezowanie korzeni przy drodze powiatowej; 
4. Róża Ochman – Szyguła poinformowała o przygotowanym planie pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu na  2019 r.; 
5. Andrzej Janus podziękował Kierownikowi Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

Beacie Plazie za sprawne przeprowadzenie akcji odśnieżania.  
6. Zbigniew Pęcherz poinformował o zmianie kosztu 1GJ od 1 stycznia 2019 r.  

Wójt wyjaśnił jakie przyczyny spowodowały wzrost kosztów 1 GJ.  
 

Wnioski złożone przez radnych: 
Huczko Bogdan  niskie ciśnienie wody (ul. Buczka, W-70) 

Huczko Bogdan oznaczanie terenu, gdzie trwają prace remontowe (m.in.: drogi, 
wycinki drzew) 

Huczko Bogdan ustawienie w newralgicznych miejscach gminy pojemników na 
suchy piasek  

Huczko Bogdan oczyszczania przejść dla pieszych i posypywania ich piaskiem 

Huczko Bogdan zaproszenie na sesję Rady Gminy Prezesa PEC „Ciepłogaz” w celu 
przedstawienia kondycji finansowej spółki i planów 
restrukturyzacji na kolejne lata  

Huczko Bogdan przedstawienia planu zajęć feryjnych 

Pęcherz Zbigniew uruchomienie przystanku na żądanie k/basenu 

Kulawik Roman posypywania piaskiem głównych ciągów pieszych w Ziętku 

Kulawik Roman  odśnieżanie chodnika między Ziętkiem a Krupskim Młynem 

Janus Andrzej zaplanowanie zakupu sprzętu do zimowego utrzymania dróg 
gminnych  

Pilarski Edward naprawa poboczy przy drogach na terenie gminy (obniżenie 
poboczy – Krupski Młyn – Ziętek; Ziętek – Potępa; Potępa – 
Odmuchów) 

Świerc Krystian naprawa ul. Piecucha w Potępie 

Błaszczyk Edward powołanie specjalnej komisji do sprawdzenia rzeczywistej  jakości 
wody z ujęcia przy ul. Głównej oraz jej wpływu na zdrowie 
mieszkańców gminy  

Błaszczyk Edward przedstawianie treści uchwał do przegłosowania podczas sesji 
Rady Gminy oraz umożliwienie mieszkańcom wglądu w wyniki 
poszczególnych głosowań nad uchwałami Rady  

Błaszczyk Edward przygotowanie wizytówek dla radnych na sesję  

  
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 18.30.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 



 
Ochman-Szyguła Róża – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 
 
 


